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College van B&W
Postbus 5000
7400 GC Deventer

Schriftelijke vragen ex art 46 R.v.O.
Onderwerp: Aanbesteding WMO en Aanstellen Projectleider Jeugd                                                   

Deventer, 6-10-2022

Geacht college,

Op 28 september jl. is de gemeenteraad bijgepraat over de ontwikkelingen in het sociale domein. Naar 
aanleiding van deze sessie heeft onze fractie een aantal schriftelijke  vragen aan het college.

Aanbesteding WMO 
Uit de presentatie aanbesteding WMO bleek dat er een fors aantal aanbieders is afgevallen bij de nieuwe 
aanbestedingsronde.

Vraag 1
Waarom zijn er minder aanbieders?
Welke mogelijke oorzaken kan het college identificeren?
Welke aanbieders zijn afgevallen, welk aanbod valt hierdoor weg?

Vraag 2
Hoeveel cliënten worden hierdoor geraakt?
Hoe gaat de gemeente om met het herplaatsen van cliënten bij andere aanbieders? 
Welke maatregelen worden hiervoor getroffen?

Vraag 3
Is er voor deze cliënten per direct een alternatief beschikbaar?
Zijn er afspraken gemaakt met organisaties over een warme overdracht? 
Hoe waarborgt de gemeente Deventer dit?

---------------------------------------------------------------------------------

Projectleider Jeugd
Uit de presentatie bleek dat er tot op heden nog geen projectleider jeugd is aangesteld.

Vraag 1
Wat is er ondertussen gedaan met de overige aanbevelingen uit het regionale onderzoek Dak en thuisloze 
jongeren? 

Vraag 2
Eerder is er ook gesproken over een samenwerking/ pilot met Housing First in de gemeente Deventer.
Is er al meer duidelijk over de mogelijke opzet van een pilot in Deventer?
Wanneer kan de raad hierover een update tegemoet zien?

Met vriendelijke groet,

Kitty Schmidt, raadslid Deventer Sociaal
Kevin Peters, raadsopvolger Deventer Sociaal
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S. van der Putt Schriftelijke vragen ex art 46 RvO 
contactpersoon onderwerp

Geachte mevrouw Schmidt en meneer Peters,

In uw brief van 6 oktober jl. hebt u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over de aanbesteding 
Wmo en het aanstellen van een Projectleider Jeugd. Onze antwoorden zijn als volgt.

Aanbesteding WMO 

Vraag 1a
Waarom zijn er minder aanbieders?

Antwoord
Er zijn nu minder aanbieders die hebben ingeschreven op de aanbesteding. Een inschrijving is een moment 
van heroverwegen voor aanbieders. Wij hebben vernomen van aanbieders dat zij niet inschrijven bijvoorbeeld 
omdat zij meer cliënten hebben in andere gemeenten of zich als onderaannemer gaan melden. Er waren 
eerder 113 aanbieders actief binnen de Wmo. Daarnaast waren er aanbieders die wel een contract hadden 
maar niet actief waren in Deventer. Een inschrijving is veel werk en die investering is niet zinvol als je als 
aanbieder geen of maar beperkt cliënten hebt in Deventer. 

Vraag 1b
Welke mogelijke oorzaken kan het college identificeren?

Antwoord
Er is steeds actief contact geweest met aanbieders rondom de aanbesteding. Enkele aanbieders hebben 
aangegeven niet in te schrijven omdat de inzet van hun zorg zich voornamelijk richt op andere gemeenten, 
vanwege persoonlijke omstandigheden, omdat zij doorgaan als onderaannemers of vanwege verschil van 
inzicht over de uitvoering. Zo was een van de aanbieders van mening dat werkzaamheden alleen door 
HBO-geschoolden kon worden verricht, hetgeen zou moeten leiden tot hogere tarieven. Deze mening delen 
wij niet. 

Vraag 1c
Welke aanbieders zijn afgevallen, welk aanbod valt hierdoor weg?

Antwoord
Het is op dit moment nog niet inzichtelijk welke aanbieders afvallen. Het proces van aanbesteden is nu in de 
fase van beoordelen van de inschrijvingen. We weten welke aanbieders zich hebben ingeschreven en nu 



wordt beoordeeld of deze inschrijvers ook een raamovereenkomst/contract kunnen ontvangen omdat zij aan 
de inschrijvingsvoorwaarden hebben voldaan. 
De aanbesteding kent de volgende fasen: 

- gemeente zet de aanbesteding open
- aanbieders schrijven zich in
- gemeente beoordeelt de inschrijvingen
- gemeente geeft aanbieders de kans de inschrijvingen aan te passen op ontbrekende punten
- gemeente boordeelt de inschrijvingen 
- bij compleet en juist inschrijven wordt aanbieder gecontracteerd op de nieuwe raamovereenkomst

Op dit moment hebben aanbieders aanvullende gegevens aangeleverd en volgt de definitieve beoordeling. 
Daarna weten we definitief welke aanbieders een contract krijgen voor 2023 en welke starten als 
onderaannemer. Dit proces zal in november worden afgerond. 

Vraag 2a
Hoeveel cliënten worden hierdoor geraakt?

Antwoord
Op basis van de aanbieders die niet hebben ingeschreven kunnen we zeggen dat naar schatting 
175–200 cliënten moeten worden overgezet naar een nieuwe Wmo aanbieder.

Vraag 2b
Hoe gaat de gemeente om met het herplaatsen van cliënten bij andere aanbieders? 

Antwoord
In het huidige contract staan afspraken over overdracht van cliënten bij beëindiging van het contract. Er is een 
warme overdracht en cliënt heeft keuzevrijheid. 

Vraag 2c
Welke maatregelen worden hiervoor getroffen?

Antwoord
Aanbieders en Team Toegang hebben contact over de overdacht van cliënten. Deze overdracht wordt gestart 
nadat de beoordeling van de inschrijvingen is afgerond, omdat dan helder is welke aanbieders doorgaan 
na 2022. Nu al wordt, waar nodig, contact gelegd met aanbieders en cliënten om een zorgvuldige overgang te 
faciliteren. Ook wordt voor de warme overdracht gebruik gemaakt van het evaluatieformulier, waardoor oude 
en nieuwe zorgverleners goed op de hoogte zijn van de situatie van de cliënt.

Vraag 3a
Is er voor deze cliënten per direct een alternatief beschikbaar?

Antwoord
De ingeschreven aanbieders doen een aanbod, passend bij de vragen. Daarmee zijn er alternatieven 
beschikbaar. 

Vraag 3b
Zijn er afspraken gemaakt met organisaties over een warme overdracht? 

Antwoord
Ja, binnen het huidige contract, zie ook antwoord 2.

Vraag 3c
Hoe waarborgt de gemeente Deventer dit?

Antwoord
Team Toegang bewaakt dit in hoofdzaak. Ook contractmanagers en beleidsadviseurs zien toe op borging. 



Projectleider Jeugd

Vraag 1
Wat is er ondertussen gedaan met de overige aanbevelingen uit het regionale onderzoek Dak en thuisloze 
jongeren? 

Antwoord: 
De samenwerkende gemeenten hebben aangegeven dat ze aan de slag gaan met de voorgestelde 
maatregelen uit het onderzoek. De gemeente Deventer voert op dit moment gesprekken om een projectleider 
kwetsbare jongeren aan te stellen. De projectleider zal vervolgens de overige aanbevelingen die betrekking 
hebben op Deventer uitwerken in een lokaal uitvoeringsplan. In het lokale uitvoeringsplan zullen alle 
maatregelen en acties nader worden uitgewerkt zodat er een (overzichtelijk) integraal uitvoeringsplan komt. 
Vervolgens zal de projectleider ook zorgdragen voor de implementatie en het integreren in de huidige 
werkprocessen.

Vraag 2
Eerder is er ook gesproken over een samenwerking/ pilot met Housing First in de gemeente Deventer.
Is er al meer duidelijk over de mogelijke opzet van een pilot in Deventer?
Wanneer kan de raad hierover een update tegemoet zien?

Antwoord: 
Regionaal is besloten in maart 2022 te laten verkennen of en zo ja, onder welke voorwaarden Housing First 
kan worden ingezet. Verwachting is dat hierover medio december 2022 regionaal kan worden gesproken en 
zo mogelijk besloten. Een raadsmededeling zou daarover vervolgens mogelijk zijn vanaf januari 2023. De 
verwachting is dat Deventer open staat voor een pilot, mits de juiste condities met elkaar kunnen worden 
gewaarborgd.

Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer,
de secretaris, de burgemeester,

M.A. Kossen R.C. König
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